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Protokoll  

Fört vid Olofsbo Havsbads Vägförenings årsmöte  

Tid och plats: 2024-07-06, Caravan Club, Olofsbo 

Närvarande: 22 föreningsmedlemmar 

Enligt dagordning. 

• Styrelsens ordförande Thomas Mellqvist öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

• Mötet godkänner årsmötets utlysning. 
 

• Mötet godkänner föreslagen dagordning. 
 

• Till ordförande för mötet utses Thomas Mellqvist. 
 

• Ordförande informerar om Arne Willhammars hastiga bortgång. 
 

• Till sekreterare för mötet utses Cindy Forsén. 
 

• Till att justera dagens protokoll utses Helén Lundström och Thommy 
Stenström. 
 

• Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2023/2024 redovisas. 
          Mötet beslutar att godkänna verksamhetsberättelsen. 

• Resultat och balansräkning för verksamhetsåret redovisas. Årets 
resultat innebär ett överskott på 296 182:- kronor. Överskottet 
kommer sig utav att det inte behövdes så mycket snöröjning som var 
budgeterat då vintern var mild.  
Mötet godkänner resultat och balansräkningen. 
 

• Lars Henning redovisar revisionsberättelsen. I denna föreslås att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet. 

Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2023/2024. 
 

• Thomas Mellqvist redovisar verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2024/2025. 

• Inga större åtgärder är planerade under verksamhetsåret. Normalt underhåll 
kommer att ske och eventuellt uppkomna asfalteringsbehov åtgärdas. 
Vägföreningen gör en 5-årsplan för underhållsarbete. 

Mötet beslutar godkänna verksamhetsplanen. 

• Motion från Lars Hagstrand Väderkvarnsvägen 7A 
Lars Hagstrand har inkommit med följande motion: 
- Då kostnaderna för insatsvaror och arbete vid vägunderhåll ökat 

kraftigt de senaste åren föreslår jag en höjning av de avgifter vi andelsägare 
betalar årligen. Detta för att vi inte skall drabbas av försämrad standard på 
de vägar vi förvaltar gemensamt i föreningen. Höjda intäkter bidrar till att 
kunna hålla oförändrad eller bättre standard på vägarna och minskar risken 
för att stora utdebiteringar till andelsägarna kan behöva göras i framtiden. 

Styrelsen har behandlat motionen och föreslår årsmötet att motionen besvaras 
enligt följande: 
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Styrelsen tackar för motionen och tar den i beaktande, men ser i dagsläget inte 
något behov av att höja avgiften, men ställer sig öppna för att se över detta till 
nästa årsmöte. 
 

• Motion från Janne Hedell, Skövde 
          Janne Hedell har inkommit med följande motion: 

- Vi har 3 st platser i Olofsbo som vi kan njuta av mat och dryck!  
2 av dessa platser skulle jag vilja att Vägföreningen tar ett möte med             
dom som driver Pizzerian och Flipp Flopp att renovera och snygga till    
verksamheterna. 
Det är så många sommargäster i vårt fina Olofsbo därför tycker jag att vi kan 
särskilt Pizzerian kräva att dom renoverar upp både inne och ute så att det 
blir  
besöks dugligt med gäster. 
Tempo är ett föredöme! 

 
Styrelsen tackar för motionen, men meddelar att vägföreningen inte har   något 
att göra med enskilda entreprenörers verksamheter och deras utseende att göra. 
Styrelsen anser att motionen med ovanstående redovisning är besvarad 

 

• Motion från Thomas Axelsson, Parallellvägen 51 
Thomas Axelsson har inkommit med följande motion: 
- I Olofsbo finns ett antal ledningar/dräneringar som mynnar på stranden. 

En av dessa, börjar som ett öppet dike från Olofsbo Camping. Det går     
sedan ner i en ”kulvert” under Ankarevägen, för att, enl. uppgift, mynna på 
stranden nedanför förbandsstugan. 
Det finns tydligen ett antal liknande anläggningar som skall leda bort vatten i 
Olofsbo. 
Jag undrar om det finns någon kartläggning över dessa, och vem som 
ansvarar för underhållet av dom. Om det inte finns bör detta utredas. 
Frågan blev högst aktuell nu, efter vägföreningens kantskärning av gatorna, 
vilket medförde att vattnet i stort sett fick fritt fram att ta sig in på lågt 
liggande tomter. 
Återigen: Vem bär ansvaret för detta och vilka åtgärder planeras för att 
undvika liknande översvämningar i framtiden. 

 
Vägföreningens uppdrag är att ansvara för vägar och grönområden.  
Diskussion uppkommer om man inte bör skapa en för dagvattenansvarig 
förening, där man samlar alla gamla ritningar som rör dagvattnet i Olofsbo som 
finns tillgängliga. Detta kommer att skötas utanför vägföreningen, men 
vägföreningen kan vara behjälplig med den kunskap och de ritningar som de 
erhållit under årens lopp.  
Styrelsen anser att motionen med ovanstående redovisning är besvarad. 
 
Mötet beslutar att besvara motionerna enligt styrelsens förslag. 

• Förslag till ersättning för styrelse, revisorer m fl redovisas. 
Förslaget innebär en 2% ökning på arvodena. 

  Mötet beslutar att godkänna förslaget till ersättningar. 
 

• Förslag till budget för verksamhetsåret 2024/2025 redovisas. 
Förslaget innebär att verksamheten för verksamhetsåret ska bedrivas inom 
ramen för ett nollresultat. 
Mötet beslutar godkänna förslaget till budget för verksamhetsåret 2024/2025. 
 
Ordföranden Thomas Mellqvist har avböjt sig omval, och avgår som 
vägföreningens ordförande. 
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• Till ordförande för föreningen för ett år nyväljs Markus Edvinsson. 

 
• Till styrelseledamöter väljs Cindy Forsén på 1 år, Lena Davidsson omväljs på 2 

år och Daniel Edvinsson väljs på två år. 

• I styrelsen ska finnas tre suppleanter. Torbjörn Johansson är vald på två år och 
Thomas Mellqvist väljs på ett år. Ytterligare en suppleant bör utses. 
Valberedningen har dock inte hittat någon kandidat varför en suppleantplats är 
vakant. 

• Till revisor omväljs Björn Alfredsson för två år. 
 

• Till revisorssuppleant omväljs Peter Jensen för två år.  

• Eftersom ingen valberedning kunnat utses för verksamhetsåret har styrelsen 
enligt årsmötets beslut fungerat som valberedning. Ordföranden ber mötet 
komma med förslag på ledamöter till valberedning. Några förslag framkommer 
inte. 
Mötet beslutar därför uppdraga åt styrelsen att utse valberedning. I det fall 
styrelsen inte lyckas utse en särskild valberedning får styrelsen fungera som 
valberedning. 

• Allmänna synpunkter 
Det är problem med att skötsel av häckar i anslutning till vägar och utfarter inte 
sköts.  
Vägföreningen meddelar markägarna vilka träd och buskar som måste klippas 
ner.  
 
Synpunkter framförs om förra årets gräsklippning som gjordes av för tung 
maskin i för blöt mark. Vägföreningen håller med om detta. 
 

• Årsmötets protokoll kommer att anslås på anslagstavla vid affären i Olofsbo och 
redovisas på föreningens hemsida. 

• Årsmötet förklaras avslutat och ordföranden tackar mötesdeltagarna för deras 
engagemang.   

 

 

Vid protokollet 

 

Cindy Forsén  

 
 Justeras 

 

 

 Helén Lundström              Thommy Stenström 


